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Целью данной статьи является философско-правовой анализ концепции Т. Парсонса в контек-
сте современных проблем легитимации государства и права, поскольку легитимация требует нали-
чия социальной системы символов, которые позволяют обосновать идентичность и солидарность 
общества, а также верований, ритуалов, в которых воплощается символическая система. Вопрос 
построения легитимных государства и права остается центральным условием сохранения устой-
чивости общества и придания его развитию предсказуемости, что, в свою очередь, в современном 
мире возможно лишь при учете и воспроизводстве общей системы ценностей, на которых они ба-
зируются. 
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The purpose of this article is a philosophical and legal analysis of the concept of T. Parsons in the 
context of modern problems of the legitimation of the state and rights, since legitimization requires the 
existence of a social system of symbols, which allows substantiating the identity and solidarity of society, 
as well as the beliefs and rituals in which the symbolic system is embodied. The question of building a 
legitimate state and law remains the central condition for maintaining the stability of society and making 
its development predictable, which in turn in the modern world is possible only when taking into account 
and reproducing the common system of values on which they are based.
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